

<b>Möte</b> StOF kombinerat styrelse- och planeringsmöte nr. 2/2022, nr 604 sedan starten.	
<b>Datum och tid</b> 2022-05-23, kl. 18.00-20:30	<b>Plats</b> StOF-kansliet
<b>Närvarande</b> Lennart Hävrén, Göran Hellgren, Lars Gerhardsson, Monica Hatlen, Martina Sundberg, Lars Forsberg. Jan Bojling och Karin Gillberg.	

## Protokoll Styrelsemöte 2022-05-23

### 1. Mötets öppnande

Lennart Hävren hälsade alla välkomna och öppnade mötet.

### 2. Val av sekreterare

Lasse Forsberg utsågs att skriva protokoll.

### 3. Föregående protokoll

Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna.

#### 3.1. Kansliet – Genomförd verksamhet

- a. Merja är på bättringsvägen och börjar arbetsträna en dag i veckan från och med 23 maj.
- b. Pelle och Monica fortsätter arbetet med att utveckla junior- och ungdomsverksamheten. Förslag på åtgärder kommer att presenteras vid Ordförandekonferensen 13 juni.
- c. Markkommittémöte genomfört onsdag 27 april.
- d. HU22 lanserat. Smärre behov av justeringar och en stor efterfrågan gör att ett nytryck planeras till i början på juni.
- e. HU23: Möte genomfört med Idrottsförvaltningen och Stadsmuseet, 29 april. Mycket bra respons! Kompletterande underlag inlämnat. Ännu inga synpunkter på vårt ”offertförslag”. Det bedöms finnas möjlighet till ett fortsatt samarbete med staden i frågan. HU23 förutsätter extern aktör som under ledning av kansliet tar ett helhetsansvar för projektet.
- f. Omfattande tryck av kartor, nummerlappar, uthyrning av arrangörsmaterial.
- g. Möte 17 maj med O-Ringen AB, Idrottsförvaltningen och Visit Stockholm. Överlag mycket bra respons. Förstudie under kommande höst. Politiskt beslut tidigast Q1 2023.

#### 3.2. Kansliet – Kommande/planerad verksamhet

- h. Nästa möte inom ramen för nätverket Friluftsidrotternas genomförs 24 maj.
- i. Förberedelser inför StOF Ordförandekonferens 13 juni.
- j. “Underleverantör” till Forsvarsmakten för genomförande av *Swedish Summer O-Meeting* 22–23 juli. Vi har av FM fått en budget på 50' för genomförandet.

- k. HU23-möte med Idrottsförvaltningen 7 juni.
- l. Planerar för möte med SOFT förbundsledning efter sommaren.

#### 4. Ekonomi

Ekonomipunkten bordlades till kommande styrelsemöte.

#### 5. Slutsatser efter StOF Markkonferens 22 maj

*a. Mötesanteckningar från den avslutande diskussionen.*

##### **Gotland:**

- Förutom problem med att veta vem som är fastighetsägare (vi borde ta upp med SOFT om de kan upphandla tjänst om fastighetsägare – är svårt och rimmar illa med GDPR att ha listor i klubbstugorna samt att fastighetsägare byts osv) har vi på Gotland rätt bra planer och samråd vad gäller tävlingar (flerårsplaner för kartproduktion, vart arrangemangen ska vara samt gemensamt samråd med Lsty), men kan bli bättre när nya kommer in i klubbarnas tävlingskommittéer (att utbilda nya) + att vi kan bli bättre med kontakt med jaktfolket. Men är inte alls samordnade eller kör samråd/dialog med markägare o jakträttsinnehavare vid träning.
- Kunskapen i tävlingskommittéerna är OK, men tränings kommittéerna har inte den kunskapen. Här behöver vi jobba/utveckla/utbilda. Så ganska likt era klubbar som redovisade.

##### **Stora arrangemang (25manna, Tiomila, Hittaut, Friluftsidrotterna m.fl.):**

- Egentligen inga större förändringar jämfört med idag! Arrangemangen är så pass stora att de redan är föremål för en omfattande tillståndsprocess och som tämligen väl täcker de behov av samråd etc. som vägledningen ger uttryck för.
- Rutiner för hur frågan ska omhändertas framgår av respektive arrangemangs manualer och anvisningar. Därmed inte sagt att vi inte kan bli bättre!
- Viktigt att vi utvecklar vår förmåga att kommunicera att orienteringssporten omfattar så mycket mer än ren tävlingsverksamhet; friskvård, friluftsliv etc. Även viktigt att peka på att vi verkar för att uppnå de av regeringen beslutade friluftsmålen m.m.

##### **Sthlm NV:**

- Betonar behovet av långsiktig planering och kontinuerliga kontakter med klubbarnas "egna" markägare och liknande, för verksamheten viktiga aktörer.

##### **Sthlm NO:**

- Olika förutsättningar mellan klubbarna såväl inom som utanför distriktet.
- Viktigt att en klubb som vill arrangera utanför sin "egen" kommun först samverkar med klubben/klubbarna i den aktuella värdkommunen.
- Bra förslag med ett i god tid färdigförhandlat program för respektive karta/område och där olika klubbar eller liknande kan teckna sig för en ledig tävlings- eller träningstid. Inga egna "smarta och fiffiga" initiativ där man samlar ett gäng och drar iväg och tränar utan först kontrollera vi får/kan vara i området.



**Sthlm SV:**

- En slutsats av vägledningen är att vi faktiskt har mer ”rätt” att vara i skog och mark än vad vi kanske tidigare förstått. Allemansrätten ger mycket stora möjligheter – under förutsättning att vi sköter oss!
- Vi har ofta uppfattat ett ”nej som ett nej” men vi bör oftare slåss för att ett ”nej egentligen ska vara ett ja!
- Bra att kanalisera alla kontakter med mark- och jakträttsinnehavare via den klubb som har/äger relationen.
- Vi behöver utveckla erfarenhetsutbytet inom och mellan distriktet/distrikten.
- Efterlyser fler rutiner och checklistor för smidiga överlämnar mellan ny och gammal personal inom klubbarnas markfunktion.

**Sthlm SO:**

- Bra konferens och viktiga frågor!
- Utveckla StOF nätverk för markansvariga. (StOF:s kommentar: Ett arbete pågår inom Markkommittén syftande till att i närtid kunna redovisa en uppdaterad kontaktlista.)
- Hur undviker vi att belastningen på en enskild markkontakt inom klubben blir för hög och att alla kontakter och samråd som ska tas blir en oöverstiglig utmaning?
- Utveckla och betona behovet av ett utvecklat samarbete inom och mellan klubbarna.

**Distriktsgruppen:**

- Viktigt att SOFT snarast återkommer med utbildningsplaner och utbildningsmaterial!
  - Träningsarrangemang och närtävlingar av typen Veterantourer, måste ges en tydligare och fastare koppling till övrig tävlings- och träningsplanering.
  - Betonar att markfunktionen inom klubbarna ges en stabil kontinuitet och att allt ansvar inte läggs på ett fåtal personer. Det tar tid att skola in nya krafter i frågan.
- Även om den nya vägledningen inte redovisar några tydliga datumstopp för vår- och höst finns det väl inget som hindrar att vi inom distrikten, i vår interna planering, behåller stoppdatumen som en riktlinje?

*b. Omhändertagande av slutsatser och fortsatt arbete*

Slutsatserna kommer att lyftas och diskuteras vid Ordförandekonferensen 13 juni.

Nytt möte med Joacim Ingelsson planeras till juni för att bl.a. diskutera utbildningsfrågor.

**6. StOF Ordförandekonferens 13 juni**

Kansliet bokar Ravinens klubbstuga. Kansliet sänder ut kallelse till klubbarna. Programmet diskuterades. Lasse G tar fram förslag som cirkuleras till styrelsen innan programmet fastställs.

Prel. agenda:

- Tävlingservice (dusch, barnpassning etc.) från H22□
- Hittaut 2022/2023
- Återstart av junior- och ungdomsverksamheten
- ”Klubbarnas belastningsanalys” (Anette Önerud)
- O-Ringen 2027 m.m.

## 7. Övriga frågor

### a. Inbjudan av Patrik Elfving/SOFT-styrelsen till kommande möte?

Genom kansliets försorg, prel. måndag 29 augusti.

### b. Inrätta en StOF Ungdomsstyrelse?

Diskuterades hur StOF ska skapa mer ungdomsinflytande. Kan en ungdomsstyrelse vara ett alternativ? Ridsport ska ha en sådan funktion. Kansliet kollar med ridsportens kontakt på RF/SISU Stockholm vilka erfarenheter som finns.

### c. Återstart

Göran tog upp detta med RF:s stöd och hur SOFT fördelar eller behåller RF-medel. Distrikten får inte del av stödet som det verkar och frågan är vad SOFT använder stödet till. Gynnar det Stockholmsorienteringen? Lennart kontakter SOFT och utreder vilka möjligheter StOF har att få del av återstartsstöd. StOF vill göra en riktad satsning på juniorer i Stockholm.

### d. Ryssar och orientering

Monica tog upp detta med skillnaderna i IOF:s och SOFT:s syn på ryssar vid tävlingar. Påverkar internationella tävlingar i Sverige, t ex WRE-tävlingar. 25mannan medeln är en sådan WRE-tävling i klasserna DH21. Styrelsen hänvisar till SOFT:s och RF:s tolkning och information.

## 8. Orientering Stockholm, StOF-nytt

- Redaktionskommittémöte 1 inför OS/StOF-nytt #2 2022, 19 april. RK-möte 2 genomfört 17 maj. Manusstopp 3 juni och till webben 23 juni.
- Skribenter ("krönikörer") ur StOF-styrelsen är utsedda.
  - o 2-2022 Janne
  - o 3-2022 Martina
  - o 4-2022 Karin
  - o 1-2023 Göran
  - o 2-2023 Monica
- En fortsatt analys avseende innehåll, omfattning, ambitionsnivå krävs. Hur "bra" ska tidningen vara och vad får det kosta i form av kanslitid och ideella resurser?

## 9. Nästa möte/Mötesplan

- |                      |                          |
|----------------------|--------------------------|
| - Måndag 13 juni     | StOF Ordförandekonferens |
| - Måndag 29 augusti  | #3-2022                  |
| - Måndag 3 oktober   | #4-2022                  |
| - Måndag 31 oktober  | #5-2022                  |
| - Lördag 12 november | StOF-konventet           |
| - Måndag 5 december  | #6-2022                  |

## 10. Avslutning

Lennart tackade för en bra rapportering och en bra diskussion och förklarade mötet för avslutat.

Antecknat av

Lars Forsberg och Lasse Gerhardsson

Justeras

